







毛價之選

保誠精選「寵愛寶」寵物保障優惠

身為毛孩父母，貼心守護您的心肝毛寶貝是常識吧！保誠誠意為毛孩父母獻上全新寵物保障，讓您兌現全面寵愛毛孩的承諾。各位盡責嘅鏟屎官，仲唔嚟聲幫主子送上保障？

為慶祝保誠精選「寵愛寶」寵物保障的隆重推出，投保即享**85折**首年保費折扣優惠：

 推廣期	2022年6月7日 至 2022年9月30日 (包括首尾兩天)
 推廣產品	保誠精選「寵愛寶」寵物保障
 資格	客戶於推廣期內成功投保 保誠精選「寵愛寶」寵物保障
 推廣優惠	保誠精選「寵愛寶」寵物保障首年保費 85折 優惠

受有關條款及細則約束。有關產品詳情，請參閱產品小冊子及保單樣本內的條款及細則。



如欲了解更多有關產品特點，立即掃描二維碼。



優惠條款及細則：

- 「毛價之選」寵物保障推廣優惠由保誠財險有限公司（「保誠」）提供，推廣期為2022年6月7日至2022年9月30日，包括首尾兩天（「推廣期」）。
- 於推廣期內客戶成功新投保保誠精選「寵愛寶」寵物保障（「推廣產品」），即可獲全張保單首年保費85折優惠（「推廣優惠」）。
- 推廣優惠只適用於投保推廣產品的新保單申請。所有該等新保單申請必須於推廣期內成功遞交。
- 推廣優惠只適用於新保單申請，有關保單於來年續保時將不再享有此推廣優惠。
- 除「帶住毛孩一路通」- 保誠精選「寵愛寶」寵物保障客戶推廣優惠外，推廣優惠並不可與其他推廣計劃或優惠同時使用。
- 由2018年1月1日起，保險業監管局將透過保險公司向保單持有人收取微費，有關微費詳情請瀏覽www.prudential.com.hk/levy。
- 在任何情況下，推廣優惠不得轉讓至他人或其他保單，亦不得更換或兌換現金。
- 推廣優惠不適用於應付微費。
- 保誠精選「寵愛寶」寵物保障由保誠承保，並受保單內的所有條款及細則規限。有關產品詳情，請參閱產品小冊子及保單樣本內的條款及細則。
- 所有保單申請須經保誠核保及批准，保誠保留接受或拒絕投保申請的權利。
- 保誠保留更改推廣優惠之條款及細則的權利而毋須預先通知。如有任何爭議，將以保誠的決定為準。
- 此文件所列的保險產品介紹及有關資料乃供參考之用，不能作為保誠與任何人士或團體所訂之任何合約之任何部份。有關任何保險產品的條款及細則，請參閱保單文件。

重要提示：



此文件僅旨在香港派發，並不能詮釋為在香港境外提供或出售或游說購買任何保險產品。如在香港境外之任何司法管轄區提供或出售任何保險產品屬於違法，保誠不會在該司法管轄區提供或出售該保險產品。
如閣下不欲再收到我們的電子宣傳單張，請與您的理財顧問聯絡，或致電客戶服務熱線3656 8362（辦公時間：星期一至五9:00 - 12:30 及 13:45 - 17:30，公眾假期除外）或電郵至general.insurance@prudential.com.hk與我們聯絡。



 **Love** Your Pet for Life! 
Pet Protection Offer 

Being a “pawrent”, giving our furry kid an all-rounded care is what we’re all about. Prudential is pleased to offer pet protections for you to “pawtect” your furry family members.

To celebrate the launch of **PRUChoice Furkid Care Insurance**, you can enjoy comprehensive protection at a **15%** first-year premium discount:

	Promotion Period	7 June 2022 to 30 September 2022 (both dates inclusive)
	Promotional Product	PRUChoice Furkid Care Insurance
	Eligibility	Customer newly and successfully takes out PRUChoice Furkid Care Insurance during the Promotion Period
	Promotion Offer	15% first-year premium discount of PRUChoice Furkid Care Insurance

Subject to relevant terms and conditions. For product details, please refer to the product brochure as well as the terms and conditions set out in the specimen policy.



Scan the QR code to learn more about the product features.



Terms and Conditions: :

1. "Love Your Pet for Life!" Pet Protection Offer is provided by Prudential General Insurance Hong Kong Limited ("Prudential"). The promotion period is from 7 June 2022 to 30 September 2022, both dates inclusive ("Promotion Period").
2. Customer who newly and successfully applies for **PRUChoice Furkid Care Insurance** ("Promotional Product") can enjoy first year 15% premium discount ("Promotion Offer") and the Promotion Offer is not applicable to renewal policies.
3. The Promotion Offer is only applicable to new application(s) of the Promotional Product. All such new application(s) must be successfully submitted within the Promotion Period.
4. The Promotion Offer is only applicable to new applications and are not applicable to renewal policies.
5. The Promotion Offer cannot be used in conjunction with any other offers or promotions except the "Walking with Furry babies and YOU" - **PRUChoice Furkid Care Insurance** Customer Promotion.
6. From 1 January 2018 onwards, the Insurance Authority will collect the levy from policy holders through insurance companies. For details of levy information, please visit www.prudential.com.hk/levy.
7. The Promotion Offer is non-transferable to others or other policies and cannot be exchanged or redeemed for cash in any event.
8. The Promotion Offer is not applicable to levy payable.
9. **PRUChoice Furkid Care Insurance** is underwritten by Prudential and are subject to the policy terms and conditions. For product details, please refer to the product brochure as well as the terms and conditions set out in the specimen policy issued by Prudential.
10. All policy applications are subject to underwriting requirements and approval of Prudential. Prudential reserves the right to accept or decline any policy application.
11. Prudential reserves the right to amend the terms and conditions of the Promotion Offer without prior notice. In case of dispute, Prudential's decision is final and conclusive.
12. The details of the insurance product and other relevant information listed above are for reference only. They do not constitute any contract or any part thereof between Prudential and any other parties. For details of relevant terms and conditions of any insurance product, please refer to policy documents.

This document is for Hong Kong distribution only. It is not an offer to sell or solicitation to buy or provision of any insurance product outside Hong Kong. Prudential does not offer or sell any insurance product in any jurisdictions outside Hong Kong in which such offering or sale of the insurance product is illegal under the laws of such jurisdictions.

Please contact with your financial consultant, or call our customer hotline (office hour: Mon-Fri 9:00 – 12:30 and 13:45 - 17:30, except public holiday) or email to general.insurance@prudential.com.hk if you are not willing to receive our electronic promotion leaflet.